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Velkou očistou mají projít břehy hracholuské přehrady, největší rekreační oblasti na Plzeňsku.
Povodí Vltavy hodlá v krátkém čase zlikvidovat všechna načerno postavená mola, boudy na 

lodě, rybářské přístřešky, klece na ryby a další kutilské výdobytky zdejších chatařů.
„Jedná se o desítky nejrůznějších objektů, jejich celkový počet se bude blížit ke stovce,“ řekl 

Právu Miloň Kučera, ředitel plzeňské pobočky Povodí Vltavy. Čistka se má týkat pobřežního pásma, 
a to až do linie tisícileté vody – u pozvolných břehů to znamená až přibližně patnáct metrů od okraje 
hladiny.

„Při povodních představují takovéto konstrukce potenciální nebezpečí, nemají tam co dělat,“ 
konstatoval Kučera. Bez povolení postavené chatrče, boudy či mola se berou jako „nalezené věci“. 
Jen v katastru obce Čerňovice se jich našlo osmnáct. „Už loni v srpnu jsme je všechny za asistence 
zástupce tamního obecního úřadu označili příslušnou výzvou, fotograficky jsme to zdokumentovali, 
udělal se zápis, který visel na úřední desce,“ vysvětlila Silvie Brantlíková, která má na Povodí 
zmíněnou agendu na starosti.

Majitelé měli půl roku na to, aby objekty odstranili. Pokud se nikdo nepřihlásil, „nalezená věc“ 
propadla obci. „Povodí nám nabídlo, že tento – česky řečeno – bordel bezúplatně zlikviduje, což jsme 
samozřejmě přivítali,“ sdělil starosta Čerňovic Roman Reiser (SNK).

Ve zmíněném katastru chataři sami zrušili osm z osmnácti objektů, v jednom případě získal 
majitel dodatečné povolení, osm stavbiček na své náklady odstraní Povodí.

„Začneme v září a celou přehradu bychom chtěli mít hotovou do konce roku,“ uvedla 
Brantlíková. „Likvidace věcí bude opět probíhat za asistence příslušného starosty i policie – hlavně 
třeba při otvírání boudiček na lodě,“ doplnila Brantlíková.

Molo ano, jinak nic

Pokud by si někdo chtěl legálně v uvedeném pásmu vybudovat třeba novou boudu po loď nebo 
rybářský azyl – objevily se i případy, že si do něj chataři zavedli elektriku a světlo – nemá šanci. 
„Povolujeme pouze mola pro vstupy do vody,“ upozornila Brantlíková.

Starosta Reiser se ostatně nedomnívá, že břehy nádrže olemují nové ukázky lidové tvořivosti. 
„To, co se nyní likviduje, je dílem předchozích generací chatařů. Ti současní už na to nejsou, ty zajímá 
spíše plná lednička,“ uzavřel starosta.

Celou přehradu bychom chtěli mít hotovou do konce roku Silvie Brantlíková, Povodí Vltavy

Foto popis| Břehy hracholuské přehrady lemují desítky nejrůznějších objektů. Ne všechny mají 
potřebný štempl.
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